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内容概要

国家届政局2001年发行纪念特种邮票30套102图（含小型张4图）。
另发行小全张2枚，小本票2本。
发行各类邮资信封、邮资明信片和邮资信卡计157枚。
    2002年发行普通票2套11图，个性化服务专用邮票2套2图，纪念特种邮票27套95图（含小型张4图）。
另发行小全张1枚，小本票2本。
发行各类邮资信封、邮资明信片和邮资信卡计123枚。
    经中国香港邮政和中国澳门邮政同意并提供资料，本目录收录了中华人民共和国香港特别行政区邮
政和中华人民共和国澳门特别行政区邮政2001、2002年度发行的邮资票品资料。
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书籍目录

一、邮票  1.普通邮票  2.个性化服务专用邮票  3.纪念邮票和特种邮票二、邮资信封  1.普通邮资信封  2.
纪念邮资信封三、邮资明信片  1.普通邮资明信片  2.纪念邮资明信片  3.特种邮资明信片  4.风光邮资明
信片  5.贺年（有奖）邮资明信片四、邮资信卡香港特别行政区  一 邮票  二 邮资已付明信片、图片卡  
三 邮资已付圣诞贺卡  四 邮票小册子澳门特别行政区  一 邮票  二 邮票小册子  三 邮资已付圣诞卡
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章节摘录

插图：In 1851, five wells were planned for city water supply. Funded as a public works item,the project marked the
beginning of water supply services in Hong Kong. From 1860onwards, extensive public water schemes have been
masterminded. In order to keeppace with the growing need for water supply and to tackle the problem of
dwindlingavailability of land sites for reservoirs, Hong Kong has been looking for new watersources and novel
methods of water storage actively since the 1960s. On one hand,supply of water from Guangdong commenced
while on the other, two huge reservoirswere successfully constructed out of the sea at Plover Cove and High
Island.The water system we have today is the fruit of one and a half century of hard work.Our forefathers and the
Water Supplies Department have made untiring effort in over-coming obstacles faced by a territory lack of natural
resources and once called a"barren rock". In the years to come, as a commitment to the community, the
WaterSupplies Department will continue "To excel in satisfying customers' needs for theprovision of quality water
services".This is the first set of embossed commemorative stamps issued in Hong Kong. To echowith the water
droplet motif, embossing and spot varnishing methods were applied togive an extra touch to the transparent and
flowing quality of water.
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编辑推荐

《中华人民共和国邮资票品目录(2001-2002)》是由北京美术摄影出版社出版的。
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